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Zápis č. 3/2010 
ze schůze VV RS ČSTV Jihlava 

 

 
 

 
 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení programu jednání 

Předsedající RS ČSTV Jihlava v úvodu přivítal přítomné členy VV na zasedání VV a 
všechny seznámil s programem jednání. Program jednání VV RS ČSTV Jihlava byl všemi 
přítomnými schválen v podobě, v jaké byl předložen předsedajícím RS ČSTV Jihlava. Dále 
poznamenal, že omluvený ing. Josef Doležal byl písemně seznámen s návrhy usnesení, ke 
kterým zaujal písemné stanovisko, viz příloha č. 5. 

 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 

Předseda RS ČSTV Jihlava podal tyto úvodní informace ze sportovního prostředí: 
• Kuželkářský oddíl KK PSJ Jihlava vyhrál Český pohár, basketbalisté zabodovali u 

jihlavské veřejnosti sehráním utkání s americkým studentským výběrem z Michiganu, 
členové jihlavského OK výborně reprezentují město i ČR v zahraničí, Běžec Vysočiny 
má za sebou také polovinu závodů, kterým prozatím dominuje Vladimír Srb, příprava 
plavců na MČR, slavnostní otevření sportovní haly v Dolní Cerekvi. 

• Informace z komise pro sport a volný čas kraje Vysočina z 21. 6. 2010. Zde byl 
předložen Koncepční výhled v oblasti volnočasových aktivit a sportu na léta 2010-
2013. Materiál je v připomínkovacím řízení. V případě zájmu členů VV je možno tuto 
koncepci zaslat. Odbor školství opakovaně nevzal v potaz naše připomínky k těmto 
materiálům, které jsme v minulosti zasílali. Problematika KCTM roku 2011. 

Program: 
1. Úvodní slovo předsedajícího a schválení 

programu jednání 
2. Zpráva předsedy RS ČSTV Jihlava 
• Zhodnocení 22. VH RS ČSTV Jihlava 
• Informace ze sportovního prostředí 
• Informace z komise pro sport a volný čas 

kraje Vysočina 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola usnesení 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
• Informace z jednání VK kraje Vysočina 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
• Návrh na rozdělení státní dotace Sportuj 

s námi 2010 a dotace kraje Vysočina na 
sportovní akce a finanční prostředky KS 
ČSTV Vysočina. 

4. Diskuse, závěr a usnesení 
 

Datum konání: 29. června 2010 v 15,00 hod., ukončení v 16,16 hod. 
Místo konání:  Jihlava, zasedací místnost RS ČSTV Jihlava 
Předsedající:  Jiří Šmrha – předseda RS ČSTV Jihlava 
Zapisovatel:  ing. Holub Vítězslav – ředitel  RS ČSTV Jihlava 
Přítomni: Šmrha Jiří, Svoboda Jaroslav, Mgr. Havlík Jiří, Birnbaum Robert, 

Vrzáček Miroslav, Háj Martin, Skočdopole Jindřich 
 
Omluveni: Ing. Doležal Josef 
Procentuální vyjádření: 87,5  %,  RVV byl usnášení schopný 
 

Předložené materiály: 
1. Hospodaření RS ČSTV leden – červen 2010 
2. Návrh na rozdělení státní dotace z programu 

Sportuj s námi 2010 a dotace kraje Vysočina na 
sportovní akce mládeže 2010 

3. Žádost o finanční příspěvek BK Jihlava na 
pronájem zasedací místnosti ČSTV 

4. Přehled vyhodnocených sportovních 
grantových programů z Fondu Vysočiny v roce 
2010 

5. Stanovisko člena VV RS ČSTV Jihlava ing. 
Josefa Doležala k předloženým návrhům 
usnesení. 
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• Podány informace o sportovní infrastruktuře v jihlavském regionu, především o stavu 
fotbalových hřišť, zmíněna rekonstrukce travnaté plochy v Polné. 

 
3. Zpráva ing. Holuba 
• Kontrola závěrů a usnesení 
 
Usnesení č. 11 - 12/2010 – všechna usnesení splněna.  
 
• Ekonomika RS ČSTV Jihlava 
 
Ekonomika roku 2010 
− Dotace z vlastních zdrojů  
Zdroje MF – k 30. 6. 2010 činily obdržené zdroje z MF 750 820,- Kč (tj. 70 % plánu roku 
2010).  
Čerpání rozpočtu aparát 2010 – Plán počítá s výdaji ve výši 940 tis. Kč (925 tis. MF + 15 
tis. ostatní příjmy). Skutečně bylo za první polovinu roku vyčerpáno 502 289,25 Kč tj. 
53,44%. Byly objasněny položky, které vykazují vyšší čerpání oproti plánu. 
 
V souvislosti s rozpočtem aparátu RS ČSTV Jihlava byla projednána žádost BK Jihlava o 
finanční podporu při uskutečnění basketbalového zápasu s americkými studenty z Michiganu. 
V této souvislosti přijal VV toto usnesení: 
 
Usnesení č. 13/2010 
VV RS ČSTV Jihlava projednal žádost BK Jihlava a schválil mimořádný finanční 
příspěvek na nájemné ve výši 2000,- Kč. 
 
− Návrh na rozdělení státní dotace Sportuj s námi 2010 a dotace kraje Vysočina na 

sportovní akce a finančních prostředky KS ČSTV Vysočina 
TJ, SK byly opakovaně vyzvány k nahlášení plánovaných sportovních akcí na rok 2010. 
Bylo nahlášeno 86 sportovních akcí (49 akcí dospělých a 37 akcí pro mládež). Zdroje, 
které VH vyčlenila na podporu těchto akcí, jsou tyto: 
1) státní dotace z programu „Sportuj s námi 2010“ ve výši 69 100,- Kč – jedná se o státní 
dotaci, kde je nutnost spolufinancování 30% nákladů, 
2) dotace kraje Vysočina na mládež prostřednictvím Všesportovního kolegia ve výši 
48 145,- Kč, 
3) dotace Krajského sdružení ČSTV Vysočina určená na mládež ve výši 20 000,- Kč. 
 
Po zhodnocení ekonomické náročnosti akcí, tradice akcí, zkušeností pořadatelů 
s vyúčtováním poskytnutých dotací, přijal VV RS ČSTV Jihlava toto usnesení: 

 
Usnesení č. 14/2010 
VV RS ČSTV Jihlava schválil návrh (uvedení v tabulce č. 1) na rozdělení finančních 
prostředků z programu „Sportuj s námi pro rok 2010“ ve výši 69 100,- Kč, finančních 
prostředků ze zdrojů kraje Vysočina ve výši 48 145,- Kč a finančních prostředků z KS 
ČSTV Vysočina ve výši 20 000,- Kč. 
 

TJ - SK Dotace VK Dotace SsN Dotace KS ČSTV Celkem dotace 

JPK Axis Jihlava  10 000,00 Kč   10 000,00 Kč       20 000,00 Kč  

TJ Slavoj Polná    11 100,00 Kč         5 000,00 Kč     16 100,00 Kč  

TJ Jiskra Dobronín      5 000,00 Kč       10 000,00 Kč     15 000,00 Kč  

HAS Jihlava občanské sdružení    10 000,00 Kč       10 000,00 Kč  

BK Jihlava o.s.  10 000,00 Kč               -   Kč       10 000,00 Kč  

TK Spartak Jihlava    5 000,00 Kč     5 000,00 Kč       10 000,00 Kč  

Běžec Vysočiny    3 000,00 Kč     6 000,00 Kč         9 000,00 Kč  

KVL Slavoj Kostelec    4 145,00 Kč     3 000,00 Kč         7 145,00 Kč  
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TJ - SK Dotace VK Dotace SsN Dotace KS ČSTV Celkem dotace 
TJ Kozlov    3 000,00 Kč           3 000,00 Kč       6 000,00 Kč  

TJ Podyjí Černíč    3 000,00 Kč     3 000,00 Kč         6 000,00 Kč  

SK OK Jihlava    5 000,00 Kč           5 000,00 Kč  

OS 1. FC Batelov      3 000,00 Kč         3 000,00 Kč  

JK Třešť    3 000,00 Kč           3 000,00 Kč  

TK ČLTK Jihlava      3 000,00 Kč         3 000,00 Kč  

TJ Sapeli Janovice      3 000,00 Kč         3 000,00 Kč  

TJ Sokol Dolní Cerekev      3 000,00 Kč         3 000,00 Kč  

TJ Sokol Kamenice      2 000,00 Kč         2 000,00 Kč  

Stáj u Zlatého potoka o.s.    2 000,00 Kč           2 000,00 Kč  

Gambit Jihlava            2 000,00 Kč       2 000,00 Kč  

TJ Neslyšící Jihlava      2 000,00 Kč         2 000,00 Kč  

Celkem  48 145,00 Kč   69 100,00 Kč       20 000,00 Kč   137 245,00 Kč  

 
 

− Návrh na rozdělení státní dodatečné dotace programu Údržba a provoz TVZ 2010 
 
Příspěvek na provoz TVZ pro rok 2010 schválený na 22. VH RS ČSTV Jihlava činil 
356 600,- Kč. Vzhledem k tomu, že v průběhu měsíce června přišly z ústředí další 
dodatečné zdroje z tohoto programu ve výši 70100,- Kč, přistoupil VV RS ČSTV Jihlava 
k návrhu dělení tohoto dodatečného zdroje. Vzhledem ke skutečnosti, že VH schválila 
rozdělení základní částky dotace, byly vypočítány koeficienty, podle kterých budou 
děleny i dodatečné zdroje tohoto programu. Dotace budou zasílány na základě vyúčtování. 
 

Usnesení č. 15/2010 
 
VV RS ČSTV Jihlava vzal na vědomí navýšení dotace na údržbu a provoz TVZ a v této 
souvislosti schválil procentuální podíly dělení tohoto navýšení (vycházejících ze 
schválených dotací na 22. VH RS ČSTV Jihlava) pro jednotlivé TJ, SK takto:  
 

PČ TJ-SK Schválená dotace % podíl 
1. TJ Sklo Boh. A. Důl 3 500,00 Kč 0,9815% 
2. OS 1. FC Batelov 6 500,00 Kč 1,8228% 
3. TJ Jiskra Dobronín, o.s. 6 600,00 Kč 1,8508% 
4. TJ Hodice 5 000,00 Kč 1,4021% 
5. SK Jihlava 75 000,00 Kč 21,0320% 
7. TJ Sokol Kamenice 5 000,00 Kč 1,4021% 
8. KVL Slavoj Kostelec 3 500,00 Kč 0,9815% 
9. SK Buwol Metal Luka nad Jihlavou 6 500,00 Kč 1,8228% 
10. SK Mrákotín 5 000,00 Kč 1,4021% 
11. TJ Slavoj Polná 50 000,00 Kč 14,0213% 
12. TJ Ježek Rantířov 6 500,00 Kč 1,8228% 
13. TJ Růžená 3 500,00 Kč 0,9815% 
14. TJ Řásná 3 500,00 Kč 0,9815% 
15. TJ Sokol Stonařov 6 500,00 Kč 1,8228% 
16. TJ Střítež o.s..  3 500,00 Kč 0,9815% 
17. SK Telč 75 000,00 Kč 21,0320% 
18. TJ Slavoj Třešť 40 000,00 Kč 11,2170% 
19. TJ Podyjí Černíč 5 000,00 Kč 1,4021% 
20. TJ Družstevník Velký Beranov 6 500,00 Kč 1,8228% 
21. TJ Mír Nadějov 3 500,00 Kč 0,9815% 
22. TJ Ždírec 3 500,00 Kč 0,9815% 
23. TJ Sapeli Janovice 6 500,00 Kč 1,8228% 
24. TJ Kozlov 6 500,00 Kč 1,8228% 
25. TK ČLTK Jihlava 5 000,00 Kč 1,4021% 
26. SK Kostelec 6 500,00 Kč 1,8228% 
27. TJ Dušejov 2000 3 500,00 Kč 0,9815% 
28. FC Bítovčice, o.s. 5 000,00 Kč 1,4021% 

Celkem 356 600,00 Kč 100% 
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• Informace z jednání Všesportovního kolegia kraje Vysočina 
 

Finanční prostředky ve výši 408 745,- Kč z kraje Vysočina RS ČSTV Jihlava obdrželo. Na 
základě rozhodnutí 22. VH RS ČSTV Jihlava a usnesení VV 14/2010 budou tyto prostředky 
obratem přeposlány TJ a SK. 

 
• Investiční program ČSTV pro rok 2011 
3. května 2010 rozeslalo ústředí ČSTV výzvu k zaslání podkladů pro sestavení Investičního 
programu ČSTV na rok 2011. Tato výzva byla ihned předána TJ a SK, sdruženým v RS 
ČSTV Jihlava. Termín předložení požadavků je stanoven do 31. 8. 2010. Každé RS může 
předložit pouze dvě žádosti. Ke stanovení priorit se VV vrátí na svém dalším zasedání po 
předložení žádostí ze strany TJ a SK. Požádány TJ a SK o součinnost při tvorbě investičních 
záměrů, které mohou být dále uplatňovány cestou investičního programu ČSTV. 
 
4. Diskuse, závěr a usnesení 
• Informace o rekonstrukci trávníku v Polné 
• Mgr. Havlík informoval o slavnostním otevření haly v Dolní Cerekvi – předal také 

písemnou informaci, která bude zveřejněna na webových stránkách RS ČSTV Jihlava. 
• Informace o dotazníku Evropské komise mapující podmínky sportovního prostředí 

v zemích EU – RS ČSTV Jihlava se zapojila do této akce oslovením 8 TJ a SK s prosbou 
o součinnost při vyplnění. 

• Podány informace o vyhodnocených sportovních grantových programech 2010 
poskytnutých krajem Vysočina TJ, SK popř. obcím. 

• Informoval o přípravě vydání nového Zpravodaje RS ČSTV Jihlava č. 2/2010 
• Seznámení s prázdninovým provozem RS ČSTV Jihlava. 
• Problematika založení „Sdružení sportovních organizací města Jihlavy“ 
• Diskuse byla vedena k jednotlivým bodům jednání. 

 
 
V závěru předsedající RS ČSTV Jihlava poděkoval všem přítomným za účast na 

jednání. Termín dalšího jednání RVV RS ČSTV Jihlava bude sdělen v dostatečném předstihu. 
  
 

Zapsal dne 29. 6. 2010 Ing. Holub Vítězslav 


